





♥ Bern City Tour (Switzerland)

Roam around the World Heritage Site of the Old Town of Bern by River Aare. Browse part of the 6km covered shopping arcade and view the 13th-century Zytglogge **Clock Tower**, take in panoramic views from Rosengarten and warm up to the lovely bears in Bear Park to complete the tour of Switzerland's capital city.



▼ Top of Europe - Jungfraujoch (Switzerland) From lovely Lauterbrunnen, board the cogwheel train to the Top of Europe, Europe's highest railway station in the heart of the Swiss Alps. Soak up the fabulous panoramic views at the **Sphinx Terrace**, step on eternal snow and ice on the Glacier Plateau and marvel at the highest altitude Ice Palace in the world. Savour a fine lunch menu before descending to the quaint Grindelwald and reboard your coach to Bern.





♀ Colmar City Tour (France)

Start your day with a tour in the old town of Colmar, where you can find various magnificent architectures of old Europe, such as the Koifhus, Maison Pfister and the gothic St Martin's Church.

Embark on a train ride around one of Colmar's most beautiful districts, 'Little Venice'. (The tourist train will be closed from 24 Dec to 31 Jan every year.)

Q Alsace Winery Tour (France)

En route to Strasbourg, unwind in the relaxed ambience of Alsace's world-renowned wine region with a winery visit complete with winetasting.



STRASBOURG 🚌 **PARIS**

In the morning, board a high speed TGV to

♥ Montmartre Tour (France)

Ascend to the famous Montmartre hill via a funicular and be fascinated by its great sights of Sacré-Coeur Basilica and Place du Tertre—an artistic square.

Late afternoon: Free at leisure

Engage in some retail therapy at downtown Paris.

DAY 6 PARIS

♀ Paris City Tour (France)

Embark on a memorable 'City of Liahts' tour with a viewing of Eiffel Tower from Trocadero before ascending to the 2nd level of Eiffel **Tower** for a panoramic vista of the city (will be replaced with Tour Montparnasse, Level 56 when necessary)

Enjoy a drive through Paris's famous sights that include Place de la Concorde, Les Invalides, and Champs-Élysées, with a photo stop at the Arc de Triomphe and Champ de Mars

◊ Seine River Dinner Cruise (France)

Board a romantic Seine River Dinner Cruise to admire the Notre Dame Cathedral & Ile de la Cite up close.







DAY7 PARIS -320KM-BRUSSELS

Spend a few hours at this 120-store **Bicester Village**. Enjoy VIP shopping privileges with discounts on top of discounts for up to 70% at famous outlet stores such as Burberry, Coach, Boss, Nike, Longchamp, MK, Polo Ralph Lauren and more.

♀ Brussels City Tour (Belgium)

Pose at the iconic **Atomium** structure, shaped like a unit cell of an iron crystal magnified 165 billion times. Amble along the vibrant streets of Brussels in search of the symbolic **Manneken Pis** before reaching the colourful **Grand Place square** surrounded by opulent guildhalls and the city's Town Hall.

DAY 8 PRUSSELS -20 AMSTERDAM

♥ Amsterdam Region Tour (Netherlands)
Explore the small yet unique village
Giethoorn, also known as the 'Venice of
Holland', which consist mostly of charming
canals, farms and houses. Hop on a canal
cruise to sail along the fairy tale village.

During **Keukenhof season** in Mid March to Early May, tour to Giethoorn will be replaced with Keukenhof Tulip Gardens;

While during the **winter season** (November to March), tour to Giethoorn will be replaced with Volendam instead.

Visit Zaanse Schans Dutch village, famous for its well preserved collection of historic windmills and Dutch houses. Next, browse a cheese and clog factory in the same village.



PAY9 AMSTERDAM / DEPART FOR HOME

Amsterdam Tour (II) (Netherlands)

Visit the **Diamond Factory** to witness the process of diamond cutting by gemcutters and be awed by the dazzling stones of multiple facets. Afterward, check out the brand new exclusive Rolex Boutique within the same premises.

Enjoy free time at the beautiful Amsterdam city centre before transferring to the airport for your flight home in the evening.

DAY 10 QARRIVAL HOME

Arrival home with sweet memories.















♀ 从吉隆坡国际机场出发

▼抵达苏黎世 -125公里-

♥ 伯尔尼市区观光(瑞士)

漫步在被例入世界遗产的古城徒经阿勒河。游走 河畔两边6公里长的商业店,观看伯尔尼的巨型时 钟塔,从玫瑰园全景观赏老镇的美景,同时也在 伯尔尼熊公园与可爱的熊见面。

● 伯尔尼 -66/ 劳特布龙嫩 📫 格林德瓦 73公里- 伯尔尼

♀ 欧洲之詣-

从古质朴实的劳特布龙嫩乘搭齿轮火车驶向欧洲 之巅——欧洲最高的火车站,在瑞士阿尔卑斯山 的心脏地带。在人面狮身像观景台俯瞰观赏全 景,漫步于冰川高原的雪地上,同时也在冰川下 方30米处的内部:冰宫观赏鬼斧神工的冰雕。随 后,在雪山顶上享用午餐。在下山途中经过格林 德瓦再返回伯尔尼。

伯尔尼 科尔马 斯特拉斯堡

♥科尔马市区游览(法国)

从科尔马的旧城区开启美好的旅程, 在这儿您可 以欣赏到旧欧洲最宏伟的建筑,如: Koifhus与菲斯特的故居,哥特式的圣马丁教堂。乘坐观光 火车观赏拥有"小威尼斯"美誉的科尔马。

(观光火车于每年的12月24日至1月31日暂时关闭)

♥ 阿尔萨斯酒庄游(法国)

来到世界著名的葡萄酒产区——阿尔萨斯酒庄, 这是法国古老的葡萄酒路线之一。参观酒庄及品 赏这里的美酒。

♥ 斯特拉斯堡 □ 巴黎

早上乘搭TGV火车,从斯特拉斯堡至巴黎只需1小 时46分钟。

♀ 蒙马特游览 (法国)

乘坐缆车前往著名的蒙马特山,您可以欣赏到圣心 大教堂和聚集许多艺术家的小丘广场的壮丽景点。

下午时分,享有自由时间或到巴黎市中心享受疯 狂险物。

♥ 巴黎之旅(法国)

开始令人难忘的"灯光之城"游览。第一站,从特 罗卡迪罗广场观赏著名的艾菲尔铁塔, 随后登上艾 菲尔铁塔第二层,俯瞰这座城市美丽迷人的景色。 (若有需要,将替换登上56层的蒙巴纳斯)

开车穿过巴黎的著名地标,如:协和广场、香榭 丽舍大街、凯旋门和荣军院等。最后停留在凯旋 门前拍照留念。

♥塞纳河游船晚餐(法国)

乘坐塞纳河游船, 在华灯璀璨的衬托下享用晚 餐,格外浪漫。



♥ 山谷购物村游览(法国)

莅临时尚别致及拥有超过120家著华品牌的山谷 购物村,享受贵宾级的优惠。著名的精品店,如: Burberry, Coach, Boss, Nike, Longchamp, MK、Polo以及Ralph Lauren可享有高达70%的折 扣优惠。

♥ 布鲁塞尔之旅(比利时)

来到标志性的原子球塔前拍照留念。此奇特的原 子塔形状就像被放大1650亿倍之铁晶体的单元电 池。感受了科技的惊喜后, 在充满活力的布鲁塞尔 街道中漫步,探索尿尿小童的青铜喷泉雕塑和布鲁 塞尔的焦点-—五彩缤纷的布鲁塞尔大广场。



布鲁塞尔 -201公里-阿姆斯特丹

♥ 阿姆斯特丹游览之一(荷兰)

造访拥有'荷兰威尼斯'之称的羊角村,如童话 般的村庄,被大小运河包围着。在这里,您将搭 乘船只游览这人间仙境。

库肯霍夫赛季期间(三月中旬至五月头), 羊角 村游览将改为参观库肯霍夫郁金香花园:

而在冬季期间(11月至3月),羊角村游览将改为 福伦丹之行。

继续参观以风车闻名的桑斯安斯堡荷兰风车村之 后,前往奶酪和木屐工厂。

♥ 阿姆斯特丹游览之二(荷兰)

参观钻石工厂,亲眼目睹钻石切割的运作,并近 距离欣赏钻石那闪烁耀眼的光彩与多面玲珑的璀 璨,必定让您无限惊讶。

在前往机场前,自由活动与购物时间。最后接着 前往机场,乘搭航班回国。



带着甜密回忆抵达家园。



行程亮点 HIGHLIGHTS

- Top of Europe, Jungfraujoch
- Wine Tasting, Alsace Vineyard
- Colmar Train Tour
- Montmartre Funicular
- Seine River Cruise
- Eiffel Tower, 2nd Level (or Tour Montparnasse, level 56)
- Zaanse Schans Windmill Village
- Keukenhof (Mid-Mar to Early May)
 - Giethoorn Tour (Mid-May to Oct)
 - Volendam Tour (Nov to Early Mar)

Note: All entrance tickets of the attractions listed above are included.

- 欧洲之巅-少女峰
- 阿尔萨斯葡萄园和品赏葡萄酒
- 科尔马观光火车游览 0
- 0 蒙马特缆车
- 塞纳河游船
- 艾菲尔铁塔第二层 (或蒙巴纳斯第56层)
- 桑斯安斯堡风车村
- 库肯霍夫郁金香季(3月中旬至5月头)
 - 羊角村游览 (5月中旬至10月)
- 福伦丹游览 (11月至3月头)

注释:以上所有景点已包含入门票

食宿 MEAL & ACCOMMODATION

- 🍴 Bern Kornhauskeller Restaurant
- Top of Europe -

Swiss menu & Cheese fondue

- Bern Authentic Chinese cuisine
- Strasbourg French 3 course
- Paris Chinese Cuisine
- Paris French Seafood Platter menu
- Paris Seine River Dinner Cruise 44
- Brussels Traditional Belgian Mussels menu
- Amsterdam Western 3 Course Menu
- Amsterdam Authentic Chinese cuisine 44

Number of Meals:

Lunch - 3 Dinner - 7

- 伯尼尔 地窖谷仓餐厅
- 🍴 欧洲之巅 瑞士道地餐&芝士火锅
- 伯尼尔 中式料理
- 斯特拉斯堡 法式料理
- ₩ 巴黎 中式料理
- 巴黎 法式海鲜拼盘
- 🍴 巴黎 塞纳河游船晚餐
- 🍴 布鲁塞尔 传统蚌料理
- 阿姆斯特丹 西式料理
- 🍴 阿姆斯特丹 中式料理

餐饮数量:

午餐-3 晚餐-7

STAY 留宿	LOCATION 地点	HOTEL 酒店	RATED 等级
2Nights 2晚	Bern 伯尔尼	Allegro Hotel 快活酒店	***
1Night 1 晚	Strasbourg 斯特拉斯堡	Mercure Strasbourg Hotel 美居酒店	***
2Nights 2晚	Paris 巴黎	Novotel Paris Centre Tour Eiffel 巴黎中心埃菲尔铁塔之旅诺富特酒店	***
1Night 1 晚	Brussels 布鲁塞尔	Thon Hotel City Center 城市中心索恩酒店	***
1Night 1 晚	Amsterdam 阿姆斯特丹	Dutch Design Hotel Artemis 阿蒂米斯荷兰设计酒店	***

*餐饮与酒店会随着季节与当时情况,作最适当的调整。 *Meals & hotels above are subject to change without prior notice.

Travel Essentials:

Passport & Visas - Each tour member is responsible to ensure their passport is valid for at least six (6) months from the return date of the trip and all necessary visas and permits have

Travel Insurance - It's essential that you take out a comprehensive travel insurance before travel.

- Itineraries, meals, hotels and transportation are subject to change without prior notice.
- AVSB reserves the right to make changes to or cancel the itinerary at any time due to unforeseen circumstances, especially during peak periods or in the event of a force
- AVSB is not responsible for omissions, printing and/or presentation errors in brochures or in any media where such information may be presented; AVSB reserves the right to make corrections as required.
- Every person participating in AVSB's tours shall travel at his/her own risk. AVSB shall not be held liable to any person for additional expenses that may be incurred due to delays
- or changes in any transport services, sickness, weather, strikes, war or other causes. For other terms & conditions, refer overleaf of invoice or visit https://www.applevacations. my/web/terms.php
- All pictures shown are for illustration purpose only.
 Note: AVSB refers to Apple Vacations Sdn. Bhd.

West Tours - Additional Terms & Conditions

- Tours are conducted in English, with simple translations in Mandarin or Cantonese if required.
- Triple Room the third person shall be based on a roll-away bed. (Applies to itineraries of Europe & Other Countries)
- Triple Room is based on two double beds. (Applies to America itineraries, except Hawaii)
- Triple Room only allows 2 Adults and 1 Child, with a roll-away bed for the child. For 3 adults, two rooms will be required, with one person paying the Single Supplement. (Applies to South Africa itineraries only, except Kenya & Morocco)

团员有责任确保护照有效期需至少 6个月(从返程日期算起),并且取得必要的签证和

旅游保险 – 出发前,建议您购买全面的旅游保险。

- 1. 行程、膳食、酒店住宿和交通可能会有所更动,恕不另行通知。
- 若出现无法预测的特殊情况,特别是在旅游旺季期间,蘋果旅遊将保留更改或取消行程的权利。
- 若藉果旅游的宣传手册或任何传播媒介, 出现
- 每位参与薪果旅遊团的成员, 必须为自身安全 母似夢与賴米旅班個附成员,必須为目身安全 或行为负责。若出现无法预测的特殊情况(例 如:交通延误/取消、天气、疾病、示威、战争 等等),因而引发额外支出的问题,蘋果旅遊一 概不负责,旅客需自行负责额外的费用。 详情条规,请参阅单据背页或浏览
- https://www.applevacations.my/web/terms.php以上图片仅供参考,请以实物为准。

欧美团 _ 附加冬却

- 所有行程以英文讲解为主。若有需要,将提 供简单的中文或粤语翻译。
- 供间单的叶又或导话蝴辉。 三人房-房内第三名任客的床褥,将以折叠 式为准。(仅限于欧洲及其他国家行程) 三人房均以两张双人床为准,密不添加折叠 式床褥。(仅限于美国行程,唯夏威夷除外) 三人房均以折叠式床褥为准,仅供两位成
- 人及一位小孩 (十二岁以下)。若三位成人入 住,则须订购两间客房并填补差价。(仅限 于全南非洲行程,唯肯亚与摩洛哥除外)

For Agent Use Only:

Updated Date: FEB 2024





Verdant Peaks, Serene Valleys - A journey through nature's embrace.

翠绿峰巅,悠然山谷,一场 **国然之旅**,心灵之所荡漾。



VALIDITY: October 2023 onwards 2023年10月起